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متن پرسش

سلام: استاد بنده با کار کردن نظریات استاد جوادی و استاد حسن زاده تا الان به این نتیجه رسیدم که

ظاهرا تفکر جناب استاد جوادی یک چیز دیگر است. احساس می کنم ایشان بیشتر به علامه طباطبایی

نزدیک ترند. البته به قول خودمانی طلبگی (اثبات شی نفی ما ادا نمی کند) نمی گویم آقای حسن زاده

بزرگ نیستند. دارم بین خوب و خوب تر از آن سخن می گویم. نمی دانم درست است یا خیر.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: هرکدام از آن دو عزیز سبک خاص خود را برای سیرابکردنِ طالبان حقیقت

دارند و ذوقهای متفاوت هرکدام یکی از آن دو سبک را میپسندد. آری! آیت االله جوادی سعی دارند

مطالب خود را به صورت درسی تنظیم کنند و از این جهت ممکن است برای یک طلبه کمککار باشد.
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